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7.12.2012. Konstituisana Skupština 

grada 

 

Predsjednik Skupštine grada Prijedora u 

naredne četiri godine biće Sead Jakupović 

iz Socijaldemokratske partije  BiH, a 

njegov zamjenik Dalibor Grabež iz Partije 

demokratskog progresa , obojica odbornici 

i u prethodnom sazivu skupštine. 

 

 
 

Za Jakupovića je glasalo 29 odbornika, a 

jedan glas je bio nevažeći, dok je za 

Grabeža glasalo 26 odbornika, a četiri su 

bila protiv. 

 

 
 

 Za zamjenika gradonačelnika sa 29 

glasova za i jednim protiv izabran je 

Milenko Đaković iz Demokratskog 

narodnog saveza , koji je u protekle četiri 

godine bio na dužnosti zamjenika 

načelnika opštine, a za vršioca dužnosti 

sekretara Skupštine jednoglasno je izabran 

Željko Škondrić koji je taj posao obavljao i 

u protekla dva mandata. 

 

 
 

 Za vršioce dužnosti načelnika svih sedam 

odjeljenja Administrativne službe grada 

Prijedora imenovani su njihovi dosadašnji 

načelnici koji će tu dužnost obavljati do 

novog izbora funkcionera putem javnog 

konkursa. 

 Gradonačelnik Marko Pavić rekao je da 

skupštinska većina još uvijek nije 

formirana i da pregovori o tome još uvijek 

traju, ali da je izvjesno da je Demokratski 

narodni savez oko svog programa okupio 

18 odbornika. 

 Šef Kluba odbornika SNSD  rekao je da su 

odbornici ove stranke u programskom 

obraćanju gradonačelnika prepoznali 

ciljeve za koje se i oni zalažu. 

 

 
 

 "U predizbornoj kampanji u Prijedoru 

jeste bilo razmimoilaženja između SNSD-a 

i DNS-a, ali su ove dvije stranke na 

republičkom nivou u stabilnoj koaliciji i 

posljednjih dana pregovaramo i o 
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zajedničkom djelovanju na lokalnom nivou 

u Prijedoru", dodao je Vrhovac. 

 

 
 

 Šef Kluba SDS-a Dušan Berić rekao je da 

će odbornici ove stranke u lokalnom 

parlamentu djelovati konstruktivno bez 

obzira na to koje će stranke činiti 

skupštinsku većinu. 

"Podržaćemo sve što bude u korist 

građana, a kritikovati sve što budemo 

smatrali da nije u korist građana", kazao je 

Berić. 

U odborničkim klupama od 31 mjesta čak 

devet zauzimaju ljekari. DNS ima devet 

odbornika, SNSD sedam, SDS pet, PDP, 

SDA i Socijaldemokratska partija  BiH po 

dva, Demokratska partija , NDS   i Stranka 

za BiH po jednog. 

 Mjesto zagarantovano predstavnicima 

nacionalnih manjina u prijedorskom 

parlamentu dobio je Ukrajinac Štefan 

Stahnek kojeg je kandidovao DNS.  

 

Usvojen rebalans budžeta 

 

 Odbornici Skupštine grada Prijedora 

usvojili su rebalans budžeta za 2012. 

godinu u iznosu od 35.568.464 KM ili za 

4,68 odsto više od budžeta koji je planiran 

u iznosu 33.978.130 KM.Vršilac dužnosti 

načelnika Odjeljenja za finansije grada 

Prijedora Biljana Malbašić rekla je da su se 

usvojenim rebalansom dešavanja tokom 

2012. godine približila realnosti i da je to 

dobar osnov za budžet za 2013. godinu. 

 "Budžet za 2013. godinu u ponedjeljak će 

biti dostavljen Ministarstvu finansija 

Republike Srpske i pred odbornicima 

Skupštine grada Prijedora trebalo bi da se 

nađe za desetak dana", kazala je Malbašić 

novinarima u Prijedoru. 

 

 
 

 Prema njenim riječima, razlozi za 

donošenje rebalansa budžeta bili su potrebe 

da se uvrsti suficit prenesen iz prethodnih 

godina i da se uskladi struktura vlastitih 

prihoda za prvih devet mjeseci ove godine, 

smanjenje učešća poreskih prihoda za 11,6 

odsto i povećanje neporeskih prihoda za 

28,1 indeksnih poena 

 "Ugradili smo i sve grantove koje smo 

dobili i uvažili smo zahtjev `Toplane` za 

promjenu namjene sredstava subvenciju u 

pozajmicu kako bismo izbjegli rashod 

PDV-a na subvenciju", navela je Malbašić. 

 Ona je pojasnila da su prihodi po osnovu 

poreza smanjeni zbog prvenstveno zbog 

neočekivano niske naplate poreza na 

nepokretnosti. 

 "Zbog nedovoljne ažurnosti Poreske 

uprave i velikog broja žalbi građana koje 

su još uvijek u fazi rješavanja, mnogi 

građani nisu mogli platiti tu svoju 

obavezu", dodala je Malbašić. 

 Ona je rekla da se povećanje poreskih 

prihoda odnosi na koncesione naknade jer 

je utvrđen nepravilan obračun koncesionih 

naknada, pa su korisnici koncesija platili tu 

obavezu retroaktivno. 

 Odbornici Skupštine grada Prijedora 

prethodno su usvojili odluku o korištenju 

budžetskog suficita iz prethodnih godina u 

iznosu 2.348.037 KM. 

 "Ovaj iznos raspoređen je na stavke 

tekuća potrošnja i kapitalna ulaganja", 

kazala je Malbašić. Prva posebna sjednica 

Skupštine grada Prijedora održana je 

odmah nakon konstitutivne sjednice. 
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4.12.2012. Zamjenik američkog 

ambasadora Nikolas Hil u Prijedoru 

 

 Projektom “Stambena rješenja za 

ugrožene stanovnike kolektivnih centara i 

alternativnog smještaja” u Prijedoru je 

krov nad glavom obezbijeđen za pet 

porodica koje će plaćati kiriju od 36 do 52 

KM mjesečno odnosno 1 KM po metru 

kvadratnom. 

 Projekat vrijedan 350.000 KM u Prijedoru 

su finansirali Biro za populaciju, izbjeglice 

i migraciju američke vlade, Ministarstvo za 

izbjeglice i raseljena lica RS, Federalno 

ministarstvo raseljenih osoba i izbjeglica i 

grad Prijedora, a provela nevladina 

organizacija CRS . 

 Zamjenik američkog ambasadora u BiH 

Nikolas Hil rekao je da je ovo mali korak u 

odnosu na 8.000 lica u kolektivnim 

centrima i alternativnom smještaju širom 

BiH, ali da značaj partnerstva u ovom 

projektu prelazi etničke i entitetske linije. 

 

 
 

 "Zajedno ćemo riješiti problem izbjeglica i 

interno raseljenih lica u BiH tako da 

nijedan građanin ne zaostaje na putu na 

kojem će ratnu prošlost ostaviti iza sebe i 

ovu zemlju svrstati tamo gdje pripada - uz 

druge evropske zemlje", dodao je Hil. 

 On je podsjetio da je američka ambasada u 

BiH na donatorskoj konferenciji u aprilu 

ove godine dala deset miliona maraka za 

provođenje Aneksa 7 Dejtonskog 

mirovnog sporazuma. 

 Gradonačelnik Prijedora Marko Pavić 

istakao je da ovaj grad još uvijek ima 311 

porodica u alternativnom smještaju i 

kolektivnim centrima i da bez pomoći 

lokalna zajednica to ne može riješiti sama. 

"Prijedor je specifična sredina jer ima više 

od 25.000 povratnika, više od 18.000 

raseljenih lica i više od 5.000 izbjeglica. Ta 

lica zaslužuju širu pomoć i mi očekujemo 

dalju saradnju", naglasio je Pavić. 

 On je podsjetio da je Prijedor iza rata imao 

50.000 ljudi bez riješenog stambenog 

pitanja i da je to teret koji nijedna lokalna 

zajednica ne bi mogla podnijeti sama. 

Pomoćnik ministra za izbjeglice i raseljena 

lica Republike Srpske Drago Vuleta rekao 

je da ovo ministarstvo sa CRS-om 

uspješno sarađuje godinama. 

"U Republici Srpskoj imamo još 202 

porodice u raznim vidovima kolektivnog 

smještaja i njihovo stambeno pitanje 

namjeravamo trajno riješiti u idućoj 

godini", kazao je Vuleta. 

On je dodao da bi u naredne četiri godine 

trebalo da budu realizovani i regionalni 

stambeni projekti koji će trajno zbrinuti 

5.400 porodica među kojima su i 

povratnici Bošnjaci i Hrvati, i Srbi iz 

Srbije i Hrvati iz Hrvatske, kao i 600 

porodica izbjeglih iz Hrvatske u Republiku 

Srpsku.   

 

12.12.Ambasador Norveške u Prijedoru 

 

 

Gradonačelnik Prijedora Marko Pavić 

rekao je  novinarima u Prijedoru nakon 

razgovora sa ambasadorom Norveške u 

BiH Vibek Lilo da je prioritet lokalne 

vlasti stvaranje povoljnog ambijenta za 

nove investicije i da su od izuzetnog 

značaja preporuke koje ambasadori nakon 

posjeta Prijedoru mogu prenijeti svojim 

sunarodnicma. 

"Nadam se da je ono što uvažene 

ekselencije čuju od mene i predsjednika 

Skupštine dovoljno da Prijedor preporuče 

kao destinaciju povoljnu za investitore", 

rekao je Pavić. On je podsjetio da Prijedor 

godinama ima odličnu saradnju sa 

Norveškom i sa tamošnjom Sund 

komunom. Pavić je rekao da je u vrijeme 

najveće krize u snabdijevanju vodom 
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Norveška pomogla Prijedoru oko bunara u 

Brezičanima.  

 

 
 

"Norveška finansira rad prijedorske 

kancelarije Nansen dijalog centra, a naš i 

norveški sugrađanin pravi veliku farmu u 

Trnopolju", naveo je Pavić.  

On je izrazio zadovoljstvo što ga je 

norveška ambasadorka upoznala o radu tri 

fonda kojima raspolaže ambasada, a na 

koje mogu aplicirati nevladine i druge 

organizacije.  

Ambasador Norveške u BiH Vibeke Lilo 

rekla je da nekoliko dana boravi u posjeti 

Banjaluci i Prijedoru i da će  posjetiti 

farmera Jusufa Arifagića, koji je 

državljanin i Norveške i BiH.  

"Očekujem dobru i plodonosnu saradnju sa 

Prijedorom i ubuduće", rekla je Lilo, 

istakavši da svaka snažna demokratija 

treba i snažno civilno društvo. 

 

12.12.2012.Prijem za najmenadžera 

 

 Gradonačelnik Prijedora Marko Pavić 

rekao je  da će lokalna vlast nastojati da 

otkloni sve barijere koje postoje u 

poslovanju domaćih firmi, a naročito ako 

te barijere postoje u odnosu sa domaćim 

subjektima. 

 "Nastojaćemo i ubuduće pružati podršku 

svim domaćim firmama i nastojećmo da im 

administracija bude partner, a ne 

prepreka", kazao je Pavić nakon razgovora 

sa direktorom preduzeća "Elker Ljubija" 

Goranom Bojićem kojeg je Direkcija 

Agencije za izbor najmenadžera BiH, 

jugoistočne i srednje Evrope proglasila 

menadžerom decenije. 

 

 
  

Pavić je podsjetio da je opština Prijedor 

novčano stimulisala zapošljavanje 20 

radnika u "Elkeru", istakavši da je daleko 

važnije to što firma jača ne samo brojem 

radnika nego i obimom proizvodnje i 

proširivanjem tržišta. 

 Direktor "Elkera" Goran Bojić za iduću 

godinu najavio je akreditaciju 

visokonaponske laboratorije koja je 

regionalnog značaja jer će biti prva u 

Republici Srpskoj i BiH, naglasivši da je 

taj proces podržala lokalna administracija. 

 

 
 

 "Imamo punu podršku lokalne vlasti, a to 

očekujemo i od viših nivoa vlasti, da se 

preferira domaći proizvod u sistemu javnih 

nabavki u BiH na način da domaći 

proizvod mora imati prednost u odnosu na 

proizvode koji se, pod raznim izvorima, 

uvoze i plasiraju na našem tržištu", kazao 

je Bojić. 

 On je naglasio da "Elker" očekuje da mu 

"Elektroprenos BiH" bude strateški partner 

jer u tom velikom sistemu 95 odsto 

inventara je iz nekadašnjeg 

"Energoinvesta". 
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 "Nećemo imati zadovoljavajući 

investicioni ciklus ukoliko se i dalje budu 

preferirali strani proizvodi koji su i po 

kvalitetu i po standardima koje ispunjavaju 

jednaki našima", dodao je Bojić. 

 "Elker" zapošljava stotinu radnika, a 

proizvodi visokonaponsku opremu za 

prenos i distribuciju električne energije 

kako za domaće, tako i za tržišta Srbije, 

Makedonije, Albanije, Crne Gore i 

Hrvatske.   

 Za ovogodišnji izbor najmenadžera u BiH 

nominovano je 679 privrednika, a 

dodijeljeno je 25 nagrada.  

 

13.12.Održane javne rsprave o 

rebalansu budžeta 

 

Ukupni planirani budžet grada Prijedora za 

2013. godinu  prema  nacrtu  koji  se  

našao na dvije  javne  rasprave   iznosi 

32.171.460 KM i za  9,60 odsto   manji je  

od usvojenog rebalansa budžeta .Vršilac 

dužnosti načelnika Odjeljenja za finansije 

Biljana Malbašić naglasila je da je 

generalno zadovoljna primjedbama koje su 

na javnom raspravama  izložili 

predstavnici mjesnih zajednica, budžetskih 

korisnika, predstavnika nevladinog sektora 

i građana. 

„Generalno rečeno zadovoljni smo  

izrečenim primjedbama jer  su svi korisnici 

budžeta  upoznati sa činjenicom da je 

ponuđeni nacrt budžeta  rađen  na bazi 

praćenja rashoda,a pogotovo,  prihoda ove 

i  proteklih godina  i da su njihovi zahtjevi 

u osnovi bili realni i da ćemo ih svakako 

razmatrati do donošenja konačnog teksta“ , 

potvrdila je Malbašićeva. 

Ona je dodala da  je budžet oprezno i 

realno planiran kao bi bio i provodiv. 

„ Nacrt budžeta prati sve usvojene planske 

dokumente i razvojne projekte planirane 

Strategijom razvoja opštine.Ono što je 

evidentno je da ne možemo odgovoriti na 

zahtjeve za otvaranje novih budžetskih 

linija koje bi za mnoge značile dodatnu 

sigurnost, ali je činjenica da kada postoje 

objektivne potreba uvijek se nađu sredstva  

pogotovo kada su u pitanju socijalno 

ugrožene kategorije“ - rekla je 

Malbašićeva. 

 

Peći za OŠ u Rizvanovićima  

 

Administrativna služba grada nabavila je 

četiri nove peći - kamina za zagrijavanje 

učionica područne  Osnovne škole „ 

Dositej Obradović“ u Rizvanovićima kod 

Prijedora.Nove  peći osoblju škole uručio 

je zamjenik gradonačelnika Prijedora 

Milenko Đaković koji je istakao da  se 

nada da  će učenici od sada  imati 

kvalitetnije grijanje i bolje uslove za 

odvijanje nastave tokom predstojeće zime. 

Direktor Osnovne škole „ Dositej 

Obradović“ Stevica Đogazović je  istakao 

da je škola u Rizvanovićima  jedna od šest 

područnih škola  gdje se nastava odvija u 

težim uslovima nego u gradskim školama. 

 

 
 

 „Zahvalni smo gradonačelniku i njegovim 

saradnicima što su prepoznali ovaj problem 

i što su obezbijedili sredstva za nabavku 

ovih peći koje će zamijeniti stare i 

dotrajale peći “ kazao je Džogazović. 

On je dodao da se nada nastavku ove 

saradnje sa lokalnom zajednicom  jer pored 

problema grijanja, škola nema školsko 

dvorište . 

„Učenici za vrijeme školskog odmora 

izlaze direktno na ulicu,a nemaju ni prostor 

za sportske sadržaje“ rekao je Džogazović. 

Odbornik u starom i novom sazivu 

Skupštine grada Sead Jakupović je istakao 

da se na ovaj način izašlo u susret  osoblju 

škole koje  se obratilo mjesnoj zajednici  

Rizvanovići za rješavanje problema 

zagrijavanja učionica u školi. 
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„U prilici smo da  zajedno učinimo jedan 

mali gest i omogućimo djeci iz ove škole 

da zimu provedu u toplim učionicama“ 

rekao je Jakupović. 

Školu u  povratničkom naselju Rizvanovići 

pohađa 34 učenika od prvog do petog 

razreda. 

 

21.12.2012. Usvojen budžet za 2012.g. 

 

Odbornici Skupštine grada Prijedora 

usvojili su budžet za 2013. godinu u iznosu 

od 31.986.460 KM, što je za oko deset 

odsto manje od rebalansa budžeta za 2012. 

godinu odnosno za pet odsto manje u 

odnosu na budžet za 2012. godinu.Za 

budžet je glasalo 27 odbornika, tri su bila 

protiv, a nijedan uzdržan.Gradonačelnik 

Prijedora Marko Pavić izjavio je da 

ovolika podrška predloženom budžetu 

govori da će lokalni parlament opet imati 

stabilnu većinu, da će politika i dalje biti 

izvan skupštinskih klupa i da se odbornici i 

adminsitracija mogu uhvatiti u koštac sa 

trenutnom ekonomskom i finansijkom 

krizom i poteškoćama koje se tek očekuju 

u tim oblastima.  

"Sama diskusija i glasanje govore o želji 

da Prijedor bude grad sa stabilnim 

budžetom i da se iz budžeta sve obaveze 

redovno finansiraju", rekao je Pavić 

novinarima.On je naglasio da je više od 

dva miliona maraka predviđeno za 

podsticaje u poljoprivredi i preduzetništvu 

i da je, bez obzira na krizu, velik dio 

budžeta razvojne prirode. 

 "Smanjeni su samo troškovi administracije 

i neke investicije koje u ovom momentu ne 

bi bile potpuno opravdane, a sva sredstva 

korisnika budžeta ili su povećana ili su 

ostala ista", istakao je Pavić. 

 Vršilac dužnosti načelnik Odjeljenja za 

finansije grada Prijedora Biljana Malbašić 

rekla je da strukturu budžetskih prihoda 

čini 72 odsto poreza, 23 odsto neporeskih 

prihoda, a ostatak su vlastiti prihodi. 

 "U ovih osam godina nismo došli u 

situaciju da ne možemo izmiriti obaveze i 

sigurna sam da nećemo ni ubuduće, a 

imamo i pet miliona maraka kapitalnih 

ulaganja", istakla je Malbašić. 

 Ona je naglasila da su amandmani SDS-a 

morali biti odbačeni jer zadiru u suštinu i u 

proceduru donošenja budžeta. 

 "Ograničeni smo saglasnošću Ministarstva 

finansija Republike Srpske i sredstvima 

koja su već ugrađena u republički budžet 

za 2013. godinu, kao i srednjoročnim 

dokumentom okvirnog budžeta koje 

resorno ministarstvo donosi za period od 

tri do pet godina. U to se moramo uklapati, 

inače ne možemo dobiti saglasnost za svoj 

budžet", dodala je Malbašić. 

Prije glasanja o najvažnijem dokumentu 

predlagač je dijelom prihvatio amandmane 

Partije demokratskog progresa , Stranke za 

BiH, Socijaldemokratske partije BiH i 

SDA, a u cjelosti odbacio amandmane 

SDS-a. 

 Prema prihvaćenim amandmanima, stavka 

za povratak i za alternativni smještaj 

uvećana je sa 80.000 na 90.000 KM, 

uvedena je nova stavka od 30.000 KM za 

udruženja koja se bave civilnim žrtvama 

rata i povratkom, te povećana stavka za 

Teritorijalnu vatrogasnu jedinicu Prijedor 

za 30.000 KM od čega je po 15.000 KM 

namijenjeno dobrovoljnim vatrogasnim 

društvima u Omarskoj i Kozarcu. 

 Dodatna sredstva za realizaciju 

prihvaćenih amandamana obezbijeđena su 

sa troškova i naknada u administrativnoj 

službi. 

 Odbornici Skupštine grada Prijedora 

donijeli su odluke o razrješenju Opštinske 

izborne komisije i o raspisavanju javnog 

konkursa za imenovanje Gradske izborne 

komisije, te izmjenu odluke o osnivanju 

preduzeća "Autotransport" 

Jednoglasno su usvojeni izvještaj o radu u 

prošloj školskoj godini Dječijeg vrtića 

"Radost", kao i informaciju o prošloj 

školskoj godini sa prijedlogom za 

poboljšanje vaspitno-obrazovnog procesa. 

 Imenovana je komisija za izbor korisnika 

budžetskih sredstava za podršku povratka i 

donesena odluka o usklađivanju 

poslovnika Skupštine grada  Prijedora.   
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Maloljetnim prijestupnicima dati drugu 

šansu 

 

Mada ne postoje zvanični podaci , u 

uslovima velike ekonomske krize povećan 

je broj maloljetnika  koji se  ,zbog toga što 

su počinili neko krivično djelo, nalaze u 

pretkrivičnom postupku.Ovo je potvrdila 

sudija Osnovnog suda u Prijedoru Drena 

Marin koja je na održanom okruglom stolu 

na temu „ Zaštita djece izložene riziku i 

djece u kontaktu sa pravosudnim 

sistemom“ govorila o značaju izricanja 

preventivne preporuke uključivanja 

maloljetnika u rad bez naknade. 

„U toku ove godine mi smo dobili nekoliko 

predmeta za procesuiranje i u njima su 

uglavnom izricane vaspitne  mjere 

pojačanog nadzora organa socijalno 

staranja ili pojačan nadzor roditelja ili 

staraoca“ kazala je Marin. 

Ona je  pozdravila otvaranje Dnevnog  

centra  za djecu u riziku i djecu u sukobu 

sa zakonom  u Prijedoru  koji će, prema 

njenim riječima ,  na dobrobit i pojedinaca 

i čitave lokalne zajednice doprinijeti da se 

maloljetnici odvrate od vršenja krivičnih 

djela i da shvate pogubnost vršenja 

krivičnih djela. 

 

 
 

„Kao lokalna zajednica moramo preduzeti 

sve u interesu maloljetnika kako bi 

spriječili recidiv i ponavljanje u krivičnom 

postupku što je osnovna svrha otvaranja 

ovog centra“ kazala je Marin. 

Prijedor je inače jedan od devet gradova i 

opština u BiH u kojem se već dvije godine 

provodi Projekat „Zaštita djece izložene 

riziku i djece u kontaktu sa pravosudnim 

sistemom u BiH“ koji pored lokalne 

uprave provodi nevladina organizacija „ 

Zdravo da ste“ iz Banja Luke  uz podršku  

agencija UNICEF, SIDA i  SDC. 

„Ovaj projekat je usmjeren na podršci 

reforme maloljetničkog pravosuđa  u kojoj 

je prepoznata  činjenica da ovaj zakon daje 

veliku prostor prevenciji , gdje maloljetnik 

ukoliko mu se izrekne vaspitna preporuka 

ne ulazi toliko u sistem , a  zajednica  mu 

daje drugu šansu , da li  kroz izvinjenje 

oštećenom ili kroz nadoknadu štete, te  

predviđa i društveno koristan rad 

maloljetnika u organizacijama koje se bave  

humanitarnim, socijalnim  i  ekološkim 

aktivnostima“ kazala je projekt menadžer  

ispred  NVO „ Zdravo da ste“ Tanja 

Boromisa. 

Predsjednik Komisije za provođenje 

Akcionog plana grada Prijedora 2011-

2013.  za sprečavanje maloljetničke 

delinkvencije  LJiljana Babić je istakla da  

dnevni centar u Prijedoru , otvoren uz 

materijalnu podršku gradonačelnika, treba 

da doprinese smanjenju broja maloljetnih 

prestupnika. 

„Na početku smo imali prisustvo 2-3 djece, 

a kasnije i do desetoro djece i smatram da 

kada ove poslove , nakon završetka  našeg 

projekta ,preuzme Centar za socijalni rad, 

projekat biti nastavljen institucionalno i sa 

još većim rezultatima od dosadašnjih“ 

kazala je Babićeva.Ovom  okruglom stolu 

prisustvovali su predstavnici policije, suda, 

tužilaštva, škola ,Centra za socijalni rad, 

nevladinih organizacija i lokalne 

samouprave. 

 

Sredstva za samozapošljavanje 

Gradonačelnik  Prijedora Marko Pavić   

potpisao   je ugovore sa 20 preduzetnika i 

nezaposlenih  lica za dodjelu bespovratnih 

podsticajnih sredstava za šta će  iz 

gradskog budžeta biti izdvojeno  51 750 

KM.Ovo je druga tranša podsticajnih 

sredstava i riječ je o četiri projekta  

podsticaja samozapošljavanja, poslovadaca 

za zapošljavanje  novih radnika i mladih 

visokoobrazovanih kadrova i sertifikaciju 

preduzeća. 
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Vršilac dužnosti načelnika Odjeljenja za 

privredu i poljoprivredu Boro Vojvodić 

potvrdio je da je u prvoj trašni podijeljeno 

ukupno 148 000 KM  što sa ovom novom 

tranšom čini oko  200 000 KM 

podsticajnih srestava za zapošljavanja u 

2012.godini. 

 

 
 

„Devet poslodavaca je primilo ukupno 20 

750 KM  i oni će zaposliti 20 radnika  od 

kojih i dva visokoobrazovanih radnika , a 

po  projektu samozapošljavanja devet 

radnika  će primiti  ukupno  27 000  KM,  

dok su dva poslodavca primila ukupno 

4000  KM za zapošljavanje 

visokoobrazovanih radnika“ kazao je 

Vojvodić. 

 

 
 

Gradonačelnik Marko Pavić je istakao da 

grad Prijedor već četiri godine dodjeljuje 

ovaj vid podsticaja za zapošljavanje. 

„U toku godini na ovaj način smo zaposlili 

76 radnika i  značajno je da mi ova 

podsticajna sredstva ne smanjujemo bez 

obzira na krizu i ovo je samo dio sredstava 

jer se  podsticaji izdvajaju i za 

zapoljšavanje u poljoprivredi i stvaranja 

ambijenta da bi građani otvarali vlastita 

preduzeća „ kazao je Pavić. 

On je dodao da je ovaj vid podsticaja vrlo 

važan jerje nezaposlenost najveći problem 

i Prijedora i RS i BiH. 

„ Na ovaj način podstičemo ljude, naročito 

mlade da se opredjeljuju da vlastitim 

sredstvima otvaraju sebi  i drugima radna 

mjesta“ kazao je Pavić. 

On je dodao i da je Prijedor na tom planu 

dosta učinio jer je u decembru evidentirano 

1251 radnik manje na evidenciji 

nezaposlenih nego početkom godine. 

Budžetom Prijedora  za  2012.godinu  bila 

su predviđena sredstva od oko 250 000 

KM za podsticaje zapošljavanju. 

 

Zlato i srebro za mažoretkinje 

 

Članice mažoret sekcije Osnovne škole 

„Branko Ćopić“ iz Prijedora osvojile su 

treće mjesto i bronzanu medalju na 

međunarodnom mažoret takmičenju u 

Zagrebu, a njihov trener, učiteljica Senka 

Spasojević, osvojila je zlatnu medalju, 

saopšteno je iz ove škole. 

 "Svojim nastupom publiku i žiri zadivile 

su Milica Drinić, Ljiljana Jovanović, 

Milica Malbašić, Drgana Gavranović, 

Anđela Komosar, Tamara Angirević, Ivana 

Kokot, Marija Miodragović i Aleksandra 

Kutlača", stoji u saopštenju.  

Međunarodno mažoret takmičenje „Zagreb 

Božić open“ održano je u Zagrebu 15. 

decembra ove godine, a okupilo je 20 

timova iz Hrvatske, Srbije, Republike 

Srpske i Mađarske. 

 

Grad pomaže sanaciju romske kuće 

 

Gradonačelnik Prijedora Marko Pavić 

izjavio je da je dao nalog za opravku 

vodoinstalacija i elektroinstalacija u 

romskoj zgradi u kojoj je ove sedmice 

požar načinio znatnu materijalnu štetu. 

"Upoznati smo s posljedicama požara i u 

roku od dan ili dva biće riješeni osnovni 

problemi, a to su prekid napajanja vodom i 

strujom", rekao je Pavić odgovarajući na 

odborničko pitanje u Skupštini grada 
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Prijedora.On je dodao da će nakon 

rješavanja ovih hitnih pitanja uslijediti 

rekonstrukcija zgrade u dijelu u kojem je 

najviše oštećena vatrom.Stan u prizemlju 

takozvane "romske zgrade" u Prijedoru 

izgorio je u požaru u noći između 16. i 17. 

decembra. 

 

Donacija knjiga za biblioteku 

 

Narodnoj biblioteci „ Ćirilo i Metodije“  je 

ispred kabineta gradonačelnika Prijedora 

uručen paket  knjiga norveških autora koje 

je gradonačelniku Prijedora Marku Paviću 

prilikom jedne od svojih posjeta ovom 

gradu uručio bivši ambasador Kraljevine 

Norveške Jan Bratu. 

„Vrijeme je darivanja te smo se odlučili da 

ovaj vrijedan poklon bivšeg ambasadora  

Norveške uručimo gradskoj biblioteci i 

time upotpunimo postojeći knjižni fond 

naslovima norveških pisaca  do kojih se 

inače rijetko može doći“ saopšteno je iz 

kabineta gradonačelnika Prijedora. 

Direktor biblioteke  Mara Ećim se 

zahvalila na vrijednom poklonu, pogotovo 

što je riječ o autorima sa kojima se susreće  

svakodnevno. 

„Mi imamo određen broj norveških autora, 

a ovih tridesetak novih naslova će 

upotpuniti zbirku norveške literature na 

radost naših čitalaca“ kazala je Ećimova. 

Ona je istakla da gradska biblioteka ima 

dobru saradnju sa lokalnom zajednicom te 

da je ova akcija jedna i nizu koje 

zajednički organizuju. 

Narodna biblioteka „ Ćirilo i Metodije“ 

Prijedor  ima oko 1800 članova i oko 55 

000 bibliotečkih jedinica, a pored 

nastojanja da omasove članstvo nastoje i 

da dobiju vlastiti prostor budući da su već 

decenijama smješteni u zgradi Muzeja 

Kozare i nemaju adekvatne uslove za rad 

sa čitaocima. 

 

Novogodišnji prijemi 
 

24.12.Prijem za vjerske zajednice 

 

Gradonačelnik Prijedora Marko Pavić 

izjavio je da je u ovom gradu stvoren 

povoljan ambijent zahvaljujući, između 

ostaloga, aktivnostima i saradnji vjerskih 

zajednica i lokalne administracije. 

 

 
  

"U Prijedoru nema nikakvih 

bezbjednosnih, međunacionalnih ni 

međuvjerskih problema i svi smo saglasni 

da zajednički uputimo pozitivnu poruku 

svim građanima i ovdje i vani da ćemo 

nastaviti zajednički raditi da Prijedor 

ostane dobra destinacija za rad i život", 

rekao je Pavić novinarima u Prijedoru 

nakon tradicionalnog prijema za 

predstavnike vjerskih zajednica. 

 

 
 On je dodao da vjerske zajednice u 

Prijedoru imaju neriješenih probelma i da 

je nedostatak novca jedina prepreka, 

ističući da u krizna vremena svi dijele taj 

teret. 

 "Ono što mi njegujemo jeste trajno, a 

finansijska kriza je prolazna, pa ćemo 

jednom o tome govoriti na drugačiji način i 

omogućiti veću finansijsku pomoć 

administracije vjerskim zajednicama", 

kazao je Pavić. 
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 Protojerej stavrofor Ranko Maletić rekao 

je da je saradnja gradonačelnika i njegovih 

saradnika sa Srpskom pravoslavnom 

crkvom dobra i uspješna. 

 "Bolna tačka su finansije. Pomoć koju 

dobijamo od Grada za rad naših institucija 

je nedovoljna, ali moramo biti zadovoljni 

uklapajući se u situaciju koju imamo i u 

svijetu, i u Evropi i lokalno", dodao je 

Maletić. 

 Glavni imam medžlisa Islamske zajednice 

/IZ/ Prijedor Merzuk Hadžirušidović rekao 

je da postoji saradnja Grada i IZ-a, ali da bi 

mogla biti i bolja i uspješnija s obzirom na 

potencijale grada i činjenicu da IZ samo u 

Prjiedoru ima oko 3.000 domaćinstava. 

Župnik prijedorske župe Marijan 

Stojanović izrazio je zadovoljstvo dobrom 

saradnjom vjerskih zajednica sa gradom, 

kao i vjerskih zajednica međusobno. 

 "Mi, vjerski službenici, više smo okrenuti 

duhovnoj dimenziji čovjeka, a grad 

materijalnoj. Ta saradnja je zato važna jer 

jedna dimenzija bez druge ne može i 

nadam se da će i ubuduće saradnja ići u 

dobrom smjeru", kazao je Stojanović. 

Vikar episkopski ukrajinske crkve u BiH 

Mihail Stahnek rekao je da i ubuduće 

očekujue da se Grad brine kako o svima u 

Prijedoru tako i o ukrajinskoj manjini. 

"Godina 2012. bila je dobra za nas jer smo 

proširili kontakte sa Ukrajinom 

zahvaljujući gradu, našem udruženju i 

parohiji naše crkve", naveo je Stahnek. 

 Glavni imam medžlisa IZ Kozarac Amir 

Mahić rekao je da se ovim tradicionalnim 

okupljanjem šalje pozitivna poruka o 

suživotu na ovom području. 

 "Ono, isto kao i naš cjelokupan rad tokom 

cijele godine, doprinosi međusobnom 

razumijevanju i svemu što pospješuje život 

svih građana Prijedora", poručio je Mahić. 

 Prijemu je prisustvovao predsjednik 

Skupštine opštine Prijedor Sead Jakupović, 

a svi zajedno  su građanima i vjernicima 

uputili čestitke u povodu novogodišnjih i 

božićnih vjerskih praznika.  

 

25.12.2012. Prijem za MZ 

 

Gradonačelnik Prijedora Marko Pavić 

rekao je da su savjeti mjesnih zajednica 

važni organi u sistemu vlasti jer su 

praktično prvi do građana u hijerarhiji 

vlasti u lokalnim zajednicama, Republici 

Srpskoj i BiH. 

 

 
  

"Zato im se mora posvetiti dužna pažnja i 

mi cijenimo njihov rad. Svi planovi i 

programi koji se u Prijedoru realizuju 

praktiČno su rezultat inicijativa savjeta 

mjesnih zajednica", rekao je Pavić 

novinarima u Prijedoru nakon prijema za 

predstavnike ovdašnjih mjesnih zajednica. 

On je dodao da je logično da Grad ne može 

realizovati sve zaprimljene zahtjeve jer su 

oni daleko veći do finansijskih mogućnosti 

budžeta, ali da jeste realizovan znatan dio i 

da je većina zadovoljna onim šta je 

urađeno i kako je urađeno. 

 "Predsjednici savjeta mjesnih zajednica su 

volonteri i nikakvu nadoknadu ne dobijaju 

za svoj rad. Motiviše ih želja za razvojem 

njihovih sredina i zaslužuju veliko 

poštovanje jer veliki dio svog ličnog 

vremena odvajaju za volonterski društveni 

rad", dodao je Pavić. 

Šef Službe za mjesne zajednice grada 

Prijedora Rade Aleksić istakao je izuzetno 

dobru saradnju gradonačelnika sa 

predstavnicima mjesnih zajednica, kao i 

činjenicu da je gradska vlast, uprkos krizi, 

uspjela da pozitivno riješi 300 od ukupno 

443 zahtjeva sa terena. 

 Rezultat toga je, prema njegovim riječima, 

činjenica da je gotovo svako seosko 

igralište osvijetljeno i asfaltirano, da su 

renovirani gotovo svi domovi i sanirano 

oko 220 kilometara seoskih puteva, te da 



______________________________________________________Informator____________ 

__________________________________________________________Opština Prijedor___ 

će mnoga sela uskoro imati riješeno pitanje 

vodosnabdijevanja.  

 

26.12.Prijem za novinare 

 
Gradonačelnik Prijedora Marko Pavić 

izjavio je da mediji učestvuju u jednoj 

pozitivnoj promociji grada, da prenose 

pozitivne vrijednosti i da građane 

informišu o onome šta se radi u ovom 

gradu. 

"Mislim da ste vi izuzetno sretni ljudi jer 

ste rijetki novinari na koje ja kao 

gradonačelnik nikada nisam vršio nikakvu 

presiju da morate ovo pisati ili ono ne 

pisati niti da morate pisati ovako ili onako. 

To nisam nikada radio niti ću ikada raditi 

jer mene nikada ne brine pisanje medija, 

nego me brine da se dešava nešto što nije 

dobro", poručio je Pavić novinarima na 

prijemu organizovanom za medijske 

radnike. 

 

 
  

On je istakao da se u proteklih osam 

godina ovaj grad preobrazio i da je status 

grada ove godine zaslužio ne zato što je 

tako rekao zakon nego zato što su unutar 

ranije opštine izgrađene institucije koje su 

opštinu načinile gradom, kao što su 

sportski, kulturni, obrazovni, 

infrastrukturni i privredni sadržaji. 

 "Iduća godina, prema procjenama 

stručnjaka, biće ,takođe, godina 

ekonomske i finansijske krize. Mi u 

Prijedoru na bitnim stvarima nećemo 

osjetiti krizu jer nećemo smanjiti davanja 

socijalnim kategorijama, budžetskim 

korisnicima, penzionerima,preduzetnicima, 

sportu ni kulturi", naglasio je Pavić. 

 On je dodao da očekuje i ubuduće 

obostrano dobru komunikaciju i saradnju 

sa "sedmom silom". 

 "Ne smeta mi kada ukazujete na greške. 

Pravovremena i tačna informacija je vrlo 

bitno oružje u radu svake institucije, a 

naročito lokalne zajednice koja je velikim 

dijelom politička institucija", zaključio je 

Pavić. 

 

 
 

 Direktor Informativno-poslovnog centra 

"Kozarski vjesnik" i potpredsjednik 

Udruženja lokalnih radio stanica Republike 

Srpske Zoran Sovilj rekao je da je 

ekonomska kriza na medije i kod nas i u 

svijetu uticala i više nego u mnogim 

drugim oblastima. 

 "To  potvrđuje pokazatelj da se naš lokalni 

medij u 2007. godini 80 odsto finansirao iz 

vlastitih prihoda, a 20 odsto iz budžeta 

lokalne zajednice, a u 2012. godini taj 

odnos  je 40 odsto vlastiti prihodi, a 60 

odsto budžet lokalne zajednice", ilustrovao 

je Sovilj. 

 On je dodao da bi lokalne zajednice, kao 

osnivači, morali stati iza svojih medija na 

način kako to čini grad Prijedor. 

 

27.12.Prijem za SUBNOR i Udruženje 

penzionera 

 

Gradonačelnik Prijedora Marko Pavić 

izjavio je da će iz budžeta grada i ubuduće 

biti izdvojena sredstva za rad ovdašnjih 

organizacija SUBNOR-a i Udruženja 

penzionera.   
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 "I jednom i drugom udruženju želim 

uspješan rad i njihovom članovima dobro 

zdravlje i dug život", poručio je Pavić 

nakon prijema organizovanog za 

predstavnike ovih udruženja. 

 On je naglasio da gradska administracija 

izuzetno cijeni doprinos boraca NOR-a 

antifašizmu.  

"Zato u budžetu svake godine izdvojimo 

dio sredstava za rad ovog udruženja i 

pomažemo im u njegovanju tradicije NOR-

a, zajednički organizujemo mnoge 

manifestacije koje znače sjećanje na NOB i 

na takav način sarađivaćemo i ubuduće", 

kazao je Pavić. 

On je istakao da Grad ima dobru saradnju 

sa Udruženjem penzionera Prijedor i da 

zato svih ovih kriznih godina budžetska 

stavka za ovu populaciju nije smanjivana 

nego je ili ostajala ista ili je bila 

povećavana kao što je to slučaj i za 2013. 

godinu. 

Predsjednik SUBNOR-a Blagoja Gajić 

rekao je da su borci NOB-a prezadovoljni 

saradnjom sa Gradom. 

"Boraca ima više od 400, a pet je nosilaca 

partizanske spomenice", dodao je Gajić. 

Predsjednik Udruženja penzionera Prijedor 

Slobodan Brdar rekao je da je u posljednjih 

šest godina lokalna administracija ovo 

udruženje pomogla sa 1,3 miliona maraka. 

 "Boraca ima više od 400, a pet je nosilaca 

partizanske spomenice", dodao je Gajić. 

 Predsjednik Udruženja penzionera 

Prijedor Slobodan Brdar rekao je da je u 

posljednjih šest godina lokalna 

administracija ovo udruženje pomogla sa 

1,3 miliona maraka. 

"Mi smo taj novac utrošili transparentno, 

prvenstveno za jednokratne novčane 

pomoći i za banjsko-klimatsko liječenje. 

Pomogli smo oko 9.670 naših kolega koji 

se nalaze u stanju socijalnih potreba i 

uputili 1.499 penzionera na banjsko-

klimatska liječenja, a za više od 1.100 

organizovali izlete po Republici Srpskoj", 

dodao je Brdar. 

 

28.12. Novogodišnji prijem za 

privrednike 

 
Gradonačelnik Prijedora Marko Pavić 

izjavio je  da ovaj grad, uprkos teškoj 

ekonomskoj situaciji i posljedicama 

globalne krize, može da se pohvali da 

godinu završava sa manjim brojem 

nezaposlenih nego lani i da sa više 

osnovanih nego ugašenih firmi. 

 

 
 

 
 

"Ponosni smo i na činjenicu da naša velika 

preduzeća dobro posluju i da možemo reći 

da su elementi koji su bitni za život i rad 

sve pozitivniji, a naša je namjera da tako 

nastavimo i u idućoj godini i da od 

Prijedora stvorimo povoljnu destinaciju", 

rekao je Pavić na prijemu za privrednike, 
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političare, posvjetne, sportske i kulturne 

radnike. 

 On je dodao da je zadovoljan što na kraju 

ove godine može sugrađanima poslati 

lijepu poruku uz pomoć svih koji su 

prisutvuju ovom prijemu. 

 "Politički i ekonomski život je jedinstven i 

radićemo na poboljšanju materijalnog 

položaja svakog našeg čovjeka i 

unapređenju svih segmenata života i rada 

jer naši sugrađani zaslužuju šansu za 

napredak i razvoj", kazao je Pavić. 

Tradicionalnom novogodišnjem prijemu 

gradonačelnika Prijedora prisustvovalo je 

više stotina ljudi.  

 

Doček dječije Nove godine 

 

Gradonačelnik Prijedora Marko Pavić 

tačno u podne je uz odbrojavanje konfete i 

dječiji šampanjac najmlađim sugrađanima 

čestitao Novu godinu , a mališanima na 

gradskom trgu je podijeljeno oko 500 

paketića i više stotina paketića keksa. 

 

 
 

„Želim da odrastate u miru i ljubavi svojih 

roditelja i svojih najbližih, da budete dobri 

učenici i da slušate nastavnike i profesore, 

a sutra svi zajedno da gradimo naš Prijedor 

da bi bio ljepši i bolji za život i rad“ 

poručio je Pavić mališanima na dočeku 

dječije Nove godine na otvorenom. U 

programu „ Velika novogodišnja žurka“ 

nastupili su mališani Dječijeg vrtića „ 

Radost“, učenici osnovnih škola i dječije 

folklorne grupe. 

 

 

 

 

 
___________________________      
Izdavač: Grad  Prijedor 


